
Fuldstændig forrykt at forbyde e-cigaretter. Ved hjælp af netop e-cigaret blev jeg røgfri efter 40 aars 

rygning. Jeg er ikke blevet syg af e-cigaretter og har heller aldrig oplevet at genere andre ved at 

bruge den. Endvidere blev jeg heller ikke afhængig af e-cigaretter - men det er jeg derimod blevet af 

jeres godkendte nikotin tyggegummi. Jeg ved ikke hvem regeringen er styret af, men det er sikkert 

dem, der har en god profit af at fabrikere nikotin tyggegummi regeringen er i lommen paa. Hvad 

med vandpiber - dem har regeringen aldrig talt om at forbyde. Hvis e-cigaretten ikke var opfundet, 

var jeg helt sikkert ryger endnu. Det er altså ikke alt regeringen skal bestemme, og da slet ikke om 

man bruger e-cigaretter eller ej. Der er saa uendeligt meget andet og vigtigere ting regeringen kunne 

beskæftige sig med.  

 

Ester Longsted  

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2014-15
SUU Alm.del  Bilag 1128
Offentligt


